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Raportti EPSU:n Finanssityöryhmän kokouksesta 23.syyskuuta 2014  

Kokous pidettiin ETF:in (European Transport Workers’ Federation) tiloissa Brysselissä.  

NOFSia edusti Kjartan Lund. Lisäksi EPSU:n puheenjohtaja, Annelie Nordström, joka oli 
kokouksen puheenjohtajana.  

Läsnä olivat kaikki muut vaalipiirit, Venäjän vaalipiiri lukuun ottamatta. Merkitsimme 
kuitenkin, että Ver.di ja UNISON eivät lähettäneet edustajia kokoukselle.  

Seuraavaksi joitakin kokouksen johtopäätöksistä:  

• Sihteeristö valmistelee kongressikauden työsuunnitelman, ja esittää tämän hallituksen 
kokoukselle (EC) marraskuussa.  

• Sihteeristö esittää myös budjettiehdotuksen vuodelle 2015, jossa ehdotetaan 0,02 
euron jäsenmaksukorotusta. (NOFSin johtoryhmä hyväksyi korotusta Brysselissä 
pidetyssä kokouksessa helmikuussa). 

• Sihteeristö aikoo myös ehdottaa pitkän aikavälin budjetin ja siinä kuvataan eri 
esimerkkiskenaarioita, jotka perustuvat jäsenmaksun eri suuruuteen. 

• Sihteeristö ehdottaa 0,01 euron jäsenmaksukorotuksen vuodelle 2016 sekä 2017, ja 
laatii vuosibudjetin mainittujen jäsenkorotuksien mukaan. Suurin osa kokouksen 
osallistujista piti olennaisena, että ehdotuksesta pitää keskustella vaalipiirien kanssa. 
NOFS on samaa mieltä.  

• Pari kokousosallistujaa ehdotti, että jäsenmaksu voisi korjata automaattisesti inflaation 
mukaan. Ehdotusta vastusti NOFS ja vastustamiseen liittyi selkeä majoriteetti 
kokouksen osallistujista. 

• FWG (Finanssityöryhmä) päätti yksimielisesti kannustaa sihteeristön ehdotusta siitä, 
että lisätään kohta kevään 2017 hallituksen kokouksen asialistaan, otsikolla 
”Työsuunnitelman tarkastelu” (mid-term review). Tämän jälkeen pidetään (FWG) 
Finanssityöryhmän kokous, joka saa tehtäväksi ehdottaa budjettia ja jäsenmaksutasoa 
vuosille 2018 ja 2019 ennen syksyn 2017 hallituksen kokousta.  

• Sihteeristö haluaa käynnistää keskustelua aluetoimistoista, ensinnäkin kyseisten 
vaalipiirien kanssa.  

Kokouksessa oli eri mielipiteitä kaikista mainituista asioista (+ joistakin muista). Olimme 
yhtä mieltä siitä, että pitää viedä kaikki ehdotuksia vaalipiireille käsitteleväksi ennen 
marraskuun hallituksen kokousta.   
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